
Protokół Nr XXI/16
z XXI sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 25 maja 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  12:45  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 15 radnych. 

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXI  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Ścinawa”;
2) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;
3) zmieniająca uchwałę Nr LXI/217/13 z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie wyboru metodty ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli  nieruchomości  na terenie miasta i
gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;
4)  w sprawie zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku;
5. Przyjęcie  protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XIX z dnia 21 kwietnia 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła   zgłosił  wniosek o wycofanie z porządku obrad jednego
projektu uchwały: 1) w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego
uchwałą  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  XV/83/15  z  dnia  21  grudnia  2015  roku.
Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa Pan  Dariusz  Stasiak  z  upoważnienia  Burmistrza  zgłosił  wniosek
o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  jednego  projektu  uchwały:  1)  w  sprawie  udzielenia  pomocy
rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Pan  Marek  Szopa  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do
porządku obrad jednego projektu uchwały: 1) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania



zwrotu części bonifikaty nie wykorzystanej na nabycie po jej waloryzacji.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
( 15 głosami „za” ,„przeciw”-0„wstrzymało się-0”) przyjęła nowy porządek obrad. 

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Ścinawa”
2) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.
3) zmieniająca uchwałę Nr LXI/217/13 z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  od  właścicieli  nieruchomości  na  terenie  miasta
i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.
4) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.
5) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części bonifikaty niewykorzystanej na
nabycie po jej waloryzacji.
5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XIX z dnia 21 kwietnia 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  
w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Ścinawa”

Inspektor  ds.  funduszy pozabudżetowych i  inicjatyw obywatelskich Magdalena Wachel  przedstawiła
projekt uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
„Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Ścinawa”

Ad.4.2.
w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie udzielenia
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Ad.4.3. 
zmieniająca uchwałę Nr LXI/217/13 z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli  nieruchomości  na terenie miasta i  gminy
Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

I. Chrystyna:
Odnosząc się do stawek, które zostały ujęte w projekcie uchwały chciałabym powiedzieć, że zgadzam
się  z  tym  iż  wysokość  opłaty  mobilizuje  mieszkańców  do  segregowania  śmieci  i  jak  najbardziej
powinniśmy segregować. Mam tylko nadzieję, że mieszkańcy będą mogli sprawnie segregować śmieci,
proszę również żeby w najbliższej przyszłości postawić jednak kosze do segregowania śmieci chociażby
jeden kosz na dwie rodziny.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak;
Będziemy szukać rozwiązań, które będą najlepsze z punktu widzenia mieszkańców, którzy mieszkają
w domach jednorodzinnych, bliźniakach itp. 
Uchwała ta daje nam możliwości poszukania nowych rozwiązań w zakresie segregacji oczywiście we
współpracy  z  firmą,  która  przez  cztery  lata  będzie  realizowała  te  zadania.  Nie  ma  sensu  szukać
jakichkolwiek rozwiązań w sytuacji gdy nie ma motywu aby segregować. We współpracy z Państwem
będziemy szukać takich rozwiązań, które będą dobre i funkcjonalne.

I. Chrystyna:
Mam nadzieję, że nie zakończy się na tylko na stawkach i może z firmą którą będziemy współpracować
i wynegocjujemy aby częściej szczególnie podczas lata wywozili odpady.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak;
Problemem jeżeli chodzi o lato nie są odpady segregowane tylko niesegregowane przyjmuje się, że co
dwa tygodnie będą wywożone odpady.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Chciałbym dodać, że pamiętam jak podejmowaliśmy w 2013r. uchwałę w tym samym temacie i można
powiedzieć, że podejmowana była w ciemno ponieważ była to wielka niewiadoma a ustawa  była trochę
dziwna. Myślę, że uchwała ta przekona jednak mieszkańców do segregowania i że jest to konieczne
również  po  to  aby  nasza  gmina  nie  ponosiła  kar,  ponieważ  na  razie  są  to  niewielkie  kwoty  ale
w przyszłości może się to zmienić, i na pewno nie unikniemy rozpoczęcia w 100% segregacji odpadów.

M. Żogalska:
Mam nadzieję, że Urząd nie zostawi Prezesów Spółdzielni samych i my również możemy się włączyć
jako  radni  żeby  zmotywować  ludzi  aby  segregowali  odpady  ponieważ  mimo  złożonej  deklaracji
o segregacji śmieci a jednak tego nie robią. Żeby nie było takich sytuacji, że ludzie, którzy segregują za
dwa lub trzy miesiące wszyscy będą płacić za śmieci niesegregowane,musi być tak rozwiązane żeby



obie strony były zadowolone.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
My zrobimy wszystko żeby w ciągu tych trzech miesięcy, przygotowując się do wprowadzenia nowych
opłat, które moim zdaniem zaowocują tym, że generalnie przychód gminy z tego tytułu zostanie na tym
samym poziomie a może nie znacznie zmaleje.  Dobrze by było żeby system zadziałał  tak aby jak
najmniej ludzi było pokrzywdzonych. Informacja bardzo szybko się rozejdzie,  że każdy może płacić
mniej.

M. Żogalska:
Musimy podać informację dlaczego głosowaliśmy tak a nie inaczej i  co było naszym celem. Trzeba
powiedzieć, że działania te są po to aby zmotywować do segregacji śmieci ponieważ gmina została
ukarana. 
Proszę pomyśleć również o tych dzwonach na plastiki, ponieważ nie mieszczą się a idzie lato i będą
gromadzić się pszczoły i osy. Może zwiększyć częstotliwość wywozu podczas okresu ciepłego.

M. Ratajczak:
Może postawić urządzenie do zgniatania plastiku i wtedy o wiele więcej zmieści się w pojemniku i nie
byłoby problemu, że zalegają w reklamówkach.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak;
Z plastikową butelką jest tak, że ją się myje, zgniata i zakręca. Musimy się tego nauczyć i będziemy nad
tym pracować i uświadamiać dorosłych jak i dzieci.

M. Żogalska:
Świadomość dzieci na ten temat jest większa niż dorosłych, one wiedzą czasem lepiej i potrafią zwrócić
uwagę, że coś źle robimy. Pomimo tego musimy współpracować.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na początku czerwca będziemy rozmawiać z Prezesami Spółdzielni co prawda w innej kwestii, bo na
temat gazyfikacji ale przy okazji możemy porozmawiać na temat segregacji odpadów. To jest coś co
musimy wdrożyć i  będziemy reagować na wszystkie drażliwe i  sporne sytuacje jeżeli  chodzi  o  ten
system.  Ale  tak  jak  Pan  Sekretarz  powiedział  musimy  to  najpierw  zainicjować,  żeby  później  móc
rozwiązywać problemy, które ewentualnie się pojawią, wszystko wyjdzie w tzw. praniu i  na pewno
będziemy reagowali na problemy i potrzeby. Na przykładzie odpadów niesegregowanych  w trakcie roku
przychodzą mieszkańcy i proszą o zwiększenie lub zmniejszenie pojemnika a także dostawienie i jest to
na bieżąco realizowane przy współpracy z firmą która wywozi odpady komunalne. To wszystko musi
znaleźć się w praktyce i dopiero później będziemy mówić o usprawnianiu tego systemu. W tej chwili w
planie jest system workowy. Musimy po prostu zacząć.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Chciałbym odnieść się do wypowiedzi Pani Wandy Kucner w temacie podjęcia uchwały w sprawie opłat
za odpady komunalne na Komisjach Wspólnych. Zapewniamy Panią, że pracujemy wszyscy na rzecz
dobra tej gminy. 

Pani W. Kucner: 
Proponuję system warszawski jeżeli nie chcecie Państwo żeby mieszkańcy stanęli pod Urzędem tak jak
było w Warszawie jeżeli chodzi o śmieci.

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-4)  podjęła zmieniająca  uchwałę  Nr
LXI/217/13  z  dnia  11  marca  2013  r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie miasta
i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.
Ad.4.4.  



w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

M. Żogalska:
Na jaką kwotę jest ta inwestycja ?

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
Koszty tej inwestycji pokażą się dopiero po ukończeniu projektu.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Koszty będziemy znali dopiero jak będzie ukończona dokumentacja projektowa i wtedy też będziemy
negocjować z DSDiK czy zabezpieczą w przyszłym roku część środków znając już konkretne koszty.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
Przypomnę tylko, że na pierwszym miejscu jest kanalizacja a potem jakby cała reszta.

M. Żogalska:
Tak oczywiście.

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie  udzielenia
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Ad.4.5. 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części bonifikaty niewykorzystanej na
nabycie po jej waloryzacji.

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomości Wiesława Kalinowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Chciałbym powiedzieć, że to o co prosiliśmy Państwa Cichuta zostało wykonane, ponieważ wystąpił
błąd  w  interpelacji,  który  został  poprawiony  i  różnica  która  powstała  nie  była  celem  korzyści
materialnej, także cieszy fakt, iż możemy pomóc ludziom którzy znaleźli się w trudnej sytuacji.

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia
zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części bonifikaty niewykorzystanej na nabycie po
jej waloryzacji.

Ad.5.
Zatwierdzenie protokołu nr XIX z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 21 kwietnia 2016r.



Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu.     

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przyjęła  protokół  Nr  XIX  z  dnia
21 kwietnia 2016 r. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

W. Jagiełło:
1. W imieniu kibiców „ODRY” Ścinawa chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi za autobus, który
zawiózł kibiców na ważny dla nich mecz sezonu w Rudnej.
2. Czy w tym roku przewidziane jest odmalowanie ławek znajdujących się w parku ?
 
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ad.1
Wyjazd jest z parkingu przy Urzędzie Miasta i Gminy o godzinie 17:15, autobus ma 54 miejsca więc
tyle osób może zabrać. Informacja zamieszczona jest również na stronie internetowej.
Ad.2
Dyrektor ZGK jest odpowiedzialny za tego typu prace ale zainterweniuję w tej sprawie.

M. Ratajczak:
Proszę o ustawienie ławek w parku przy CTi K.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W tej chwili złożyliśmy wniosek na rewitalizację zieleni miejskiej i jesteśmy na 21 miejscu listy gdzie
ubiegamy się  o  duże  dofinansowanie  (9  000  000,00  zł)  na  rewitalizację  zieleni  w  całym mieście.
Złożyliśmy  również  odwołanie  ponieważ  dostrzegliśmy  kilka  dodatkowych  punktów,  które  możemy
uzyskać. Tak jak napisaliśmy w umowie do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska do którego
składaliśmy wniosek widzimy tam możliwość 6 punktów które możemy otrzymać i to by nam pozwoliło
znaleźć się na liście zaraz za pierwszą dziesiątką na jedenastym lub dwunastym miejscu, czyli blisko do
projektów,  które  w  pierwszej  kolejności  otrzymają  dofinansowanie.  Mamy  informację  od  Ministra
Ochrony  Środowiska,  że  na  rewitalizację  zieleni  wpłynęło  dużo  wniosków  z  całej  Polski.  Na  inne
konkursy było trochę mniej wniosków. Jest szansa, że środki będą alokowane z jednego konkursu na
drugi więc istnieje taka możliwość, iż w niedługim czasie otrzymamy decyzję o dofinansowaniu tego
projektu i w związku z tym będziemy planować realizację kompleksowej przebudowy i modernizacji nie
tylko terenów zielonych. W ramach projektu tworzone są również nowe tereny zielone jest to struktura
związana  ze  ścieżkami  rowerowymi,  parkingami  przepuszczalnymi,  ciągami  ulic  i  szpalerami  drzew
w  mieście  Ścinawa.  Więc  unikamy  inwestowania  w  coś  co  za  chwilę  może  być  kompleksowo
przebudowane  tym bardziej,że  te  koszty  są  ujęte  w  naszym wniosku.  Place  zabaw też  mają  być
elementem wyposażenia terenów zielonych.

M. Mostowski:
W sprawie naszego ośrodka, została położona ładna trawka i posadzone drzewka, które potrzebują
wody ponieważ zaczynają już usychać.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
Teren ten nie został jeszcze odebrany i narazie za wszystko odpowiada wykonawca.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeżeli będzie coś uszkodzone wykonawca będzie musiał to naprawić lub wymienić. Rozmawialiśmy już
w tej kwestii  z wykonawcą i  do czasu ostatecznego odbioru to oni są odpowiedzialni  za wszystkie
usterki.

M. Żogalska:
Chciałabym dowiedzieć  się  konkretnie  na  temat  stypendiów,  ponieważ  termin  składania  wniosków



o stypendia podany jest do 15 czerwca a w tym dniu nie wiadomo jeszcze dokładnie jaka jest średnia.
W tamtym roku też był problem.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Do 15 czerwca jest nagroda sportowa a jeżeli chodzi o wyniki w nauce to termin jest do 20 listopada.
Zawsze było tak,  że w przypadku kiedy są znane już  oceny to pierwsza tura stypendiów była  na
zakończenie  roku  w  czerwcu.  Mamy  również  studentów,  którzy  również  ujęci  są  tym  programem
i często bywa tak, że we wrześniu mają egzaminy poprawkowe i w związku z tym mają szansę za
wyniki w roku akademickim bieżącym mogą składać wnioski o stypendia aż do 20 listopada i było to
również przyjmowane uchwałą.
Do 15 czerwca są przyjmowane wnioski głównie w dziedzinie sportu ponieważ na koniec czerwca raczej
nie ma już żadnych ważnych wydarzeń sportowych o randze wojewódzkiej lub powiatowej.

M. Żogalska:
Tak tylko rodzice też mylą tą datę.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wczoraj  została  opublikowana  informacja  na  stronie  ścinawskiej,  która  jasno  mówi,  że  nagroda
sportowa jest do 15 czerwca a za osiągnięcia naukowe do 20 listopada. Wydaje mi się,że jest to jasny
komunikat chyba, że przeanalizujecie Państwo to co jest na naszym portalu i  zaproponujecie jakąś
zmianę żeby było bardziej czytelne to my przychylimy się do propozycji.

M. Żogalska:
Jeszcze kwestia przeliczania stypendiów. Rozmawiałam z Panią Kierownik ale inaczej to interpretuje.
Ostatnio  było  spotkanie  i  mama z  płaczem powiedziała,  że  córka  mając  średnią  5,27  nie  dostała
stypendium ponieważ Pani Kierownik uznała, że nie ma 5,30 i nie należy tego zaokrąglać. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ustalone jest uchwałą 5,30 a nie 5,27 więc 5,30 jest sztywną granicą. Można ewentualnie zmienić
uchwałę  i  wtedy  będziemy  mieć  więcej  osób  do  stypendiów  ponieważ  obniżymy  próg.  Trzeba
uszczegółowić uchwałę.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Musimy zmienić w uchwale zapis i wtedy będzie dobrze.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Musicie Państwo pamiętać, że obniżając średnią to obniżamy wtedy poprzeczkę. Musimy uszczegółowić
jeżeli jest np.: więcej niż 5.25 lub 5,25 to się zaokrągla.

M. Ratajczak:
W tym przypadku i w każdym innym będzie problem ponieważ ktoś będzie miał 5,24 i też będzie chciał
żeby zaokrąglić.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dlatego mówię, że trzeba trzymać się tego co jest ponieważ jest to sztywna granica ustalona też przez
Państwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Trzeba zmienić zapis w uchwale tak żeby było czytelne z  5,30 na 5,3.

I. Chrystyna:
Chciałabym podziękować Panu Burmistrzowi za interwencję w powiecie odnośnie czyszczenia rowów
przy drodze w Tymowej. Mostki zostały odbudowane, udrożnione przepusty.
Jeszcze mam pytanie odnośnie jednego wjazdu na posesję, czy jest szansa na to aby go zrobić ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Oczywiście, jest szansa spróbujemy zrobić ten wjazd do posesji najbliższej przyszłości.



J. Szebeszowicz:
Ponownie proszę o załatanie drogi do Grzybowa ponieważ nie można nią nawet przejechać. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Panie Radny przejęliśmy teraz funkcjonowanie dróg powiatowych w tej chwili zostały zakończone  prace
związane z koszeniem poboczy i teraz będą łatane dziury na drogach. Będzie to zrealizowane niebawem
przez ZGK lub będzie zlecone firmie, która się specjalizuje w tym zakresie.

J. Szebeszowicz:
Jeszcze droga w Jurczu odcinek do świetlicy, ponieważ odbywają się tam różne imprezy z okazji dna
matki, dnia dziecka. Teraz 5 czerwca też ma być, proszę o wyrównanie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Został ogłoszony przetarg na równanie, wałowanie. Zrobiliśmy rozeznanie w tej kwestii ponieważ sołtysi
mieli informację od mieszkańców i ja również. W marcu był nawał takich zgłoszeń zostało wszystko
zanotowane i w niedługim czasie zostanie wybrany wykonawca do równania, wałowania i uzupełniania
tłuczniem dróg gruntowych w ramach bieżącego porządkowania tych dróg. 
Chcemy żeby zrobiła to profesjonalna firma jednego zapytania ofertowego dotyczącego całej gminy
Ścinawa, czyli wszystkich miejscowości wiejskich plus Ścinawa tam gdzie te drogi gruntowe są np.: ul.
Spacerowa, Klasztorna.

J. Szebeszowicz:
Czy byłaby możliwość podłączenia świetlicy w Jurczu do szamba ponieważ noszą wszystko wiadrami.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Panie Radny wie Pan co realizujemy w tym. W tym roku realizujemy świetlicę w Dąbrowie Środkowej.
Wybrany został już wykonawca z Jawora. Ogłoszony jest też przetarg na Wielowieś, były już składane
oferty i kończymy w Turowie. Żadne inne świetlice wiejskie nie realizujemy w tym roku.

J. Szebeszowicz:
Czy oni mogą sami wykonać podłączenie ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Mogą ale zgodnie z projektem który jest opracowany i zatwierdzony.

M. Ratajczak:
Niech zrobią z inicjatyw sołeckich.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie może być samowoli jeżeli chodzi o inicjatywy sołeckie.

J. Szebeszowicz:
Jeżeli chodzi wyrównanie drogi w Jurczu czy do 5 czerwca byłoby możliwe aby to zrobić ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie wiem do kiedy jest składanie ofert ale chyba siedem dni. Mamy ten fragment ujęty w zapytaniu
ofertowym i  jeżeli  chcielibyśmy wykonać  to  wcześniej  i  przez  innego wykonawcą  to  musielibyśmy
wyłączyć ten odcinek z zapytania i realizować to odrębnym zamówieniem. Może uda się szybko wybrać
wykonawcę. W przyszłym tygodniu jak wpłyną oferty to może uda się nam w pierwszej kolejności to
zrealizować.  Ale  uzależnione  jest  to  również  od  pogody  ponieważ  wałowanie  i  równanie  musi
przebiegać w odpowiednich warunkach atmosferycznych.

Ad.7 Wolne wnioski. 



J. Szebeszowicz:
Wniosek w sprawie lampy w Zaborowie  która nie  świeci  od  kilku  miesięcy,  znajduje  się  ona przy
skrzyżowaniu. Zgłaszałem osobiście kilkakrotnie ale kończy się tylko na obietnicach.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
To jest złośliwość ze strony Taurona ale za chwilę będą nowe lampy w Zaborowie.

M. Żogalska:
Na ul. Lipowej również nie świeci lampa od czterech miesięcy.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Usterki te są przez nas zgłaszane.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
Mamy przygotowaną dokumentację oświetlenia we wszystkich miejscowościach. Potrwa to maksymalnie
dwa lata. Krótko rzecz ujmując jest to sprzeczne z interesami Taurona więc będą problemy. Za dwa lata
będzie oświetlenie o wiele lepsze niż obecnie.

M. Żogalska:
Składam wniosek  w sprawie  dziur  na  ul.  Wiosennej.  Trzeba coś  z  tym zrobić.  Jest  to  wina  Pana
Dyrektora ZGK ponieważ odbierał tą drogę. 
Również skrzyżowanie ul. Wiosennej i Pl. Zjednoczenia proszę pomyśleć o lusterku oraz przypominam
również o butelkach plastikowych  które nie mieszczą się w pojemnikach.

Ad.8. Zapytania sołtysów.
Czy tablice informacyjne na plakaty są już gotowe ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie ma jeszcze

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  wszystkie  zapytania  i  interpelacje  na  które  nie  udzielono  odpowiedzi
zostaną udzielone na piśmie. 

Ad. 12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Proszę  Radnych  o  pozostanie  po  sesji,  jak  również  zachęcam  do  odwiedzania  Biura  Rady  i
zapoznawania się z pismami i korespondencją.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 13:45
zamknął  obrady XXI  sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie  w VII  kadencji  2014-2018.  Na tym protokół
zakończono.  



Protokołowała: Klaudia Stachów                                                      
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     Przewodniczący Rady Miejskiej
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